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Abstract (en)
[origin: US4886566A] A machine for franking short labels or long labels cut from a continuous tape is characterized in that it includes a first pair of
detector cells (20-21) for positioning the tape relative to a cutter (6) for obtaining a short length of label, and a second pair of detector cells (22-23)
for positioning the tape relative to the cutter for obtaining a long length of label, and for presenting the label, be it short or long, beneath the print
drum (3), said second pair of detector cells being mounted offset from the drum and from the tape path and being controlled by a shutter tab (42)
which is fixed to a pivoting lever (25) having a tooth or feeler (39) which is retracted by the tape or a label arriving beneath the drum.

Abstract (fr)
La machine a affranchir des étiquettes courtes ou longues prélevées sur un ruban continu est caractérisée en ce qu'elle comporte un premier couple
de cellules de détection (20-21), pour positionner le ruban sur une longueur d'étiquette courte par rapport a un couteau (6), et un deuxiéme couples
de cellules de détection (22-23) affecté au positionnement du ruban sur une longueur d'étiquette longue par rapport au couteau et a la présentation
d'étiquette courte ou longue sous le tambour (3), monté décalé du tambour et du chemin de ruban et commandé par une patte d'obturation (42)
solidaire d'un levier pivotant (25) a dent ou palpeur ((39) escamotable par le ruban ou étiquette arrivant sous le tambour.
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